HUMMER
Oral Sex Reinvented 

HUMMER transforms the everyday deep throat. Most products in that category are static – motionless and need to be activated by you or your partner. This life like super powerful suction masturbator boasts up to 109 suction impulses per minute. Yes, get an outstanding fellatio with almost no effort, Hummer takes care of you whether you like it slow and easy or fast and furious. You are the master controller with its wireless joystick, you determine your oral sex the way you want it to be done. With 5 intensity levels and 5 speeds that’s a mind-blowing 25 ways to have a perfect Blow Job. The soft, stretchy sleeve is a dream mouth realism come true, an up and down natural life like oral job movement. Its technology allows you to sit back, pick your perfect suction impulse from your finger tip. On top of all that, there are no batteries, just a strong motor you plug into a wall socket. Everything is included in the box, no hassle, no APP to install, just a strong mechanism and suction, plug and play in seconds. Hummer the masturbation system for demanding man. Hummer needs much lubricant to work properly, so we suggest having a lot of your favorite water base lube. Hummer must not be used in or near water.

ADVANTAGES :
.Unique and different
.Quiet around 40db
.Hypoallergenic 
.High powered motor
.Multi speed – Multi rhythms
.Natural up and down life like movement.
.Simple to use joy stick
.No batteries, plug in the wall 110v

What’s included:
-Hummer’s solid simple power pack; on\off switch - 2 function keys  for 5 speeds and 5 modes of intensity
-Master sleeve
-Joystick 
-Ac Adaptor
-Connector
-2 tubes
-Instructions

Maintenance:
Clean the sleeve before and after each use with soap and warm water or a toy care cleaner.



HUMMER	
Le Sexe Oral Réinventé 

HUMMER réinvente la fellation. La plupart des produits dans cette catégorie sont statiques – sans mouvement et doivent être activés par vous ou votre partenaire. Ce masturbateur automatique avec succion super puissante, atteint 109 impulsions d'aspiration par minute. Oui, obtenez une fellation exceptionnelle sans presqu’aucun effort, le Hummer prend soin de vous, que vous l'aimiez lent et tendre ou rapide et furieux. Vous êtes le maître du contrôle avec sa télécommande sans fil, vous déterminez le genre de sexe oral que vous souhaitez. Avec 5 niveaux d'intensité et 5 vitesses, c'est un nombre incroyable de 25 façons de faire une fellation parfaite. La gaine masturbatrice douce et extensible est un réalisme de bouche devenu réalité, un mouvement de va-et-vient au naturel. Sa technologie vous permet de vous asseoir, de choisir votre impulsion de succion parfaite du bout des doigts. De plus, il n'y a pas de piles, juste un moteur puissant que vous branchez dans une prise au mur. Tout est inclus dans la boîte, pas de problème, pas d'Application à installer, juste un mécanisme puissant et de la forte succion, un ‘’plug and play’’ en quelques secondes. Hummer le système de masturbation pour l'homme exigeant. Pour bien fonctionner le Hummer nécessite beaucoup de lubrifiant, alors nous vous suggérons d’avoir votre lubrifiant à base d’eau préféré sous la main. Hummer ne doit pas être utilisé dans l’eau ou près de l’eau. 

AVANTAGES :
.Unique et différent
.Imite vraiment la fellation
.Silencieux environ 40db
.Fait de Silicone, TPE et plastique ABS
.Hypoallergène ne contient aucun latex, ni phthalate 
.Moteur surpuissant
.Multi vitesses – Multi rythmes
.Mouvement va-et-vient automatique
.Manette simple à utiliser
.Pas de piles, fonctionne branché au mur 110v

CE QUI EST INCLUS :
.Un solide bloc d’alimentation : commutateur on/off – 2 touches de fonction pour 5 vitesses et 5 modes d’intensité.
.Gaine masturbatrice
.Télécommande
.Adaptateur AC
.Connecteur
.2 tubes
.Instructions
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TRADUCTION DES LOGOS
Automatique
Se Branche au Mur
S’utilise avec lubrifiant à base d’eau
Sans phthalate
Texture soyeuse




